
Z A P I S N I K 
sa 9. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 14.07.2022. godine sa početkom u 17,00 sati 
u vijećnici općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđa. Ivana Jakovljević, g. Ilija Ravlić, gđa. 
Tea Kolčić, gđa. Violeta Molnar, g. Velimir Krznar, gđica. Paula Jozipović, g. Ivica Gavran, 
gđa. Ruža Miletić, g. Željko Vojković. 
Izočni: g. Tomislav Mayer Kralj, g. Ivica Legin. 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 
    g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 
    gđa. Slavica Kalaica, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje 

             i komunalne djelatnosti, 
      gđa. Jasna Pleša, voditeljica Odsjeka za računovodstvo, 
    gđa. Marija Čabraja, viši upravni referent, 

  g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 
  gđa. Marija Tipurić, direktorica „RUKOM-a“, 
  gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića Medvjedići, 
  gđa. Mirjana Somođi, direktorica „Dukom plin“ Dugo Selo, 
  gđa. Mirela Čordaš, predstavnica APE 

Zapisničar: Mira Grebenar. 
 
Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici od 13 vijećnika nazočno njih 10.  
gđa. Tea Kolčić, predsjednica Mandatnog povjerenstva upoznaje nazočne da je vijećnica 
Ana Munić podnijela zahtjev za stavljanjem mandata u mirovanje, iz osobnih razloga. Na 
temelju zahtjeva Ane Munić i obavijesti OO HDZ-a da se za zamjensku vijećnicu odredi  
Paula Jozipović, sastalo se Mandatno povjerenstvo dana 11.07.2022. godine, te su 
utvrdili da nema prepreka za imenovanjem Paule Jozipović za zamjensku članicu 
Općinskog vijeća.  
g. Nenad Jakšić čita tekst prisege, a Paula Jozipović izjavljuje: „Prisežem“.  
g. Nenad Jakšić konstatira da postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka.  
Predlaže nadopunu dnevnog reda točkom 25: „Odluka o pokriću gubitaka Dječjeg vrtića 
Medvjedići Rugvica ostvarenog u 2021. godini“ sa čime se vijećnici slažu te se nakon 
glasovanja jednoglasno usvaja slijedeći  

 
D N E V N I   R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća održane 17.06.2022. god., 
2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Izvješće o poslovanju DUKOM PLIN d.o.o. za vremenski period od 01.01.2021. do 
31.12.2021.god., 
4. Izvješće o poslovanju RUKOM d.o.o. za vremenski period od 01.01.2021. do 
31.12.2021.god., 
5. Zaključak o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić Medvjedići Rugvica 
za pedagošku godinu 2022./2023., 

6. II. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 
2024. god., 

a) I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2022. godini, 
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7. Odluka o donošenju II. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Radne zone 
„Rugvica sjever“ (UPU 7), 

8. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne 
usluge obavljanja dimnjačarskih poslova, 

9. Odluka o agrotehničkim mjerama, mjerama za uređivanje i održavanje 
poljoprivrednih rudina te mjere zaštite od požara, 

10. Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite 
od požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2022. godini na području Općine 
Rugvica, 

11. Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara za područje Općine Rugvica za 
2022. godinu, 

12. Plan motrenja, čuvanja i ophodnje građevina i površina za koje prijeti opasnost od 
nastajanja i širenja požara, 

13. Zaključak o davanju suglasnosti na sklapanje Sporazuma o partnerstvu sa Općinom 
Brckovljani u okviru Poziva na dostave projektnih prijedloga „Izgradnja, dogradnja, 
rekonstrukcija i opremanje predškolskih ustanova, Prvi poziv“, za izgradnju dječjeg 
vrtića u naselju Božjakovina,   
14. Zaključak o davanju suglasnosti na sklapanje Sporazuma o partnerstvu sa Općinom 
Brckovljani u okviru Poziva na dostave projektnih prijedloga „Izgradnja, dogradnja, 
rekonstrukcija i opremanje predškolskih ustanova, Prvi poziv“, za izgradnju dječjeg 
vrtića u naselju Lupoglav,   

15. Zaključak o organizaciji manifestacije povodom Dana Općine Rugvica, 

16. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana 
Općine, dodjelu nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, te 
dodjelu nagrada najuspješnijem studentu-apsolventu, maturantu i učeniku generacije 
OŠ Rugvica, 

17. Odluka o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 924 
k.o. Rugvica, površine 16374 m2, 
18. Odluka o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 923 k.o. 
Rugvica, površine 2088 m2,  
19. Odluka o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 922 k.o. 
Rugvica, površine 1459 m2, 
20. Odluka o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 921 k.o. 
Rugvica, površine 6122 m2, 

21. Odluka o prodaji parcele u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki FRIGOOPREMA d.o.o., 

22. Odluka o prodaji parcele u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki MICROLINE d.o.o., 
23. Zaključak o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u Radnoj zoni Rugvica-sjever, 
24. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju 
zemljišta u Radnoj zoni Rugvica-sjever, 
25. Odluka o pokriću gubitaka Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica ostvarenog u 2021. 
godini. 
 

Ad. 1. 
Nitko nema primjedbi na zapisnik, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi  
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Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 8. sjednice Općinskog vijeća održane 17.06.2022. godine, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 2. 
A) gđa. Ruža Miletić postavlja pitanje vezano uz troškove ukopa, odnosno koji su sve 
troškovi. 
gđa. Marija Tipurić odgovara da je Rukom sa 01.01.2022. godine preuzeo upravljanje 
grobljima, cjenik je tada donesen sa primjenom od 03.01.2022. godine, te je na isti 
općinski načelnik dao suglasnost. Također navodi i da se grobna naknada plaća jednom 
godišnje u visini ovisnoj o veličini grobnog mjesta. Napominje da je cjenik i sve vezano 
uz groblja objavljeno na službenoj stranici „Rukom-a“.  
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa predsjednik zaključuje raspravu po ovoj točci 
dnevnog reda. 
 

Ad. 3. 
Vezano uz izvješće Dukom plin-a sjednici je nazočna gđa. Mirjana Somođi, direktorica 
poduzeća. Pozdravlja sve nazočne te ih upoznaje da je sa 21.04. ove godine imenovana 
direktoricom društva temeljem odluke Skupštine društva. Nakon toga iznosi bitne 
podatke o poslovanju Dukom plina, kao i financijske podatke, s naglaskom da je društvo 
u 2021. godini ostvarilo pozitivan financijski rezultat – 506.000,00 kuna odnosno 
416.000,00 kuna bez poreza, a dobit se raspoređuje kao zadržana dobit društva.  
Navodi da je cijena plina za građane do 01.04.2023. godine zaštićena i trenutno je oko 
3,40 kuna po m³, a za privredu oko 4 kune. Poziva nazočne da postave pitanja ako ih 
nešto interesira. 
g. Emil Majstorović kaže da je u kontaktu s nekim investitorima na području općine , te 
većina ima prigovor na dugotrajan proces priključenja plina. 
gđa. Mirjana Somođi odgovara  da je bitno da se pokrene procedura preko e-dozvola, te 
Dukom ima rok u kojem je obavezan odgovoriti. Najčešće je, kaže, problem u 
investitorima  jer ne dostave kompletnu dokumentaciju. Nakon toga nazočnima daje 
podatak o broju priključenja za ovu, te prethodnu godinu. Još kaže, ukoliko su 
investitorima papiri čisti, postupak priključenja se može riješiti brže. 
g. Emil Majstorović predlaže da se priključci za kućanstva pojeftine o čemu je bilo 
govora na jednoj od prethodnih sjednica, a također je o tome nešto govoreno i na 
skupštini društva. 
gđa. Mirjana Somođi odgovara da cijena priključka ovisi o duljini voda od uličnog voda 
do kuće, a cijenu donosi HERA. Još kaže da se priključak može plaćati na način da se 
plati 50% avansa, a ostatak na rate. 
Nitko se više  nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju DUKOM PLIN d.o.o. za vremenski period od 
01.01.2021. do 31.12.2021. godine, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 4. 
Izvješće Rukom-a daje gđa. Marija Tipurić, direktorica Rukom-a. Iznosi bitne podatke iz 
izvješća, navodi da je u poslovanju ostvarena dobit, broj izvršitelja sa 31.12.2021. 
godine je 16. Nakon toga osvrće se na najveće investicije a to su: garaža u Sopi, 
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izgradnja javne rasvjete, opremanje dječjih igrališta, komunalno opremanje, asfaltiranje 
cesta, svlačionica u Jalševcu Nartskom, uređenje groblja, uređenje autobusnih stanica i 
drugo. Napominje da je vrijednost izvršenih investicija oko 3,5 milijuna kuna. Još govori 
i o ciljevima u slijedećoj godini. Poziva nazočne da postave pitanje ukoliko ih nešto 
interesira. 
g. Željko Vojković kaže da bi se iz izvješća trebalo vidjeti koliki su troškovi za Skupštinu 
društvo i Nadzorni odbor, te koliko je utrošeno po pojedinim stavkama investicija. 
gđa. Marija Tipurić odgovara da se svi podaci nalaze u izvješću, a da članovi Nadzornog 
odbora mjesečno dobivaju po 500,00 kuna. 
g. Mato Čičak navodi da se sve investicije nalaze u proračunu i u planu nabave. 
gđa. Ruža Miletić kaže da je subvencija općine prikazana kao prihod, a iz izvješća se vidi 
da je jedina usluga koju je Rukom obavio košnja trave i malčiranje što su naplatili od 
mještana i naplaćena sredstva za otpad iz reciklažnog dvorišta. 
gđa. Marija Tipurić odgovara da je zakonom propisano na koji se način vrše knjiženja. 
g. Mato Čičak kaže da je Rukom osnovan na način da je ukinut Vlastiti pogon za 
komunalne djelatnosti, a Rukom je ovlašten za obavljanje poslova održavanja, 
komunalnih djelatnosti (groblje, ceste), te je za sve te poslove i premali broj ljudi. 
Poziva gđu. Ružu Miletić da dođe u Rukom kod gđe. Tipurić gdje može pregledati sve 
što je u vezi ovog izvješća interesira. 
g. Ivica Gavran pita kad će se završiti garaža u Sopi. 
gđa. Marija Tipurić odgovara da je proveden postupak, potpisan ugovor i sad bi trebali 
krenuti radovi. 
Nitko se više ne javlja za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 9 glasova 
“za”, 1 “suzdržanim” glasom i 1 glasom “protiv” donosi   
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju RUKOM d.o.o. za vremenski period 01.01.2021. do 
31.12.2021. godine, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 5. 
gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića Medvjedići kaže da se radi o Planu upisa 
djece u područni objekt koji bi trebao početi s radom 5.9. ove godine. Kaže da su 
planirane 4 skupine, to bi bilo 87 djece. 
g. Mato Čičak navodi da je do 31.08. tamo koncesionar, a općina bi, kao što je rekla gđa. 
Blažević, sa 5.9. trebala početi tamo raditi, te je u tu svrhu nabavljena potrebna oprema. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić Medvjedići Rugvica za 
pedagošku godinu 2022./2023. godine, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 6. 
g. Ilija Ravlić, član Odbora za financije i proračun daje izvješće o održanoj sjednici. Kaže 
da je zaključak Odbora da se predlaže Općinskom vijeću da donese II. Izmjene i dopune 
proračuna za 2022. godinu. 
g. Mato Čičak nazočne upoznaje sa bitnim stavkama koje se u proračunu mijenjaju, te se 
svi ti podaci nalaze u prilogu zapisnika. Spominje najbitniju stavku - sredstva za 
izgradnju sportsko rekreacijske zone koja se povećava sa 5.000.000,00 kuna na 
38.000.000,00 kuna iz razloga što se ide u izgradnju dvorane i svih popratnih sadržaja. 
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Također navodi da je i priča o darovanju zemljišta Osnovnoj školi pri kraju i očekuje se 
skora realizacija. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 9 glasova “za” i 2 
“suzdržana” glasa donosi 
 

II. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 
2024. god., 

a) I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2022. godini, 

sve prema tekstu u prilogu zapisnika. 

Ad. 7. 

gđa. Mirela Čordaš, predstavnica APE, upoznaje nazočne da je UPU Radne zone Rugvica 
sjever imao dvije javne rasprave (krajem 11. mjeseca 2021. godine, te u 6. mjesecu ove 
godine), karte su bile izložene na uvid, vjeruje da su svi upoznati sa planom. Kaže da se 
radi o obuhvatu koji je uglavnom neizgrađen, a planom višeg reda određena je namjena 
i obuhvat. Kaže da su se tražila očitovanja javnopravnih tijela, dopis je poslan na 28 
adresa, a 13 ih se očitovalo. Poziva nazočne da postave pitanja. 

g. Mato Čičak napominje da se ovo radilo iz razloga što su nam se javljali investitori sa 
raznim zahtjevima, te smo plan morali prilagoditi njihovim potrebama i zahtjevima. Još 
kaže da će se graditi 70% zone i investitorima je bitno da imaju riješen pristup na 
parcelu. 

gđa. Mirela Čordaš još kaže da su odredbe za provođenje usklađene sa novom 
zakonskom regulativom. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi  
 

O D L U K U 
o donošenju II. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Radne zone „Rugvica 
sjever“ (UPU 7), prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 8. 
g. Nenad Jakšić upoznaje nazočne da se ovakav zaključak donosi svake godine u svrhu 
obavljanja poslova dimnjačarstva. 
gđa. Ruža Miletić pita da li je ugovor o koncesiji potpisan, zanima je cjenik 
dimnjačarskih usluga – piše da će biti istaknut na oglasnoj ploči i na mrežnim 
stranicama. Kaže da dimnjačar nema oglasne ploče niti web stranicu. 
g. Mato Čičak navodi da je cjenik objavljen i na našoj stranici. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja 
dimnjačarskih poslova, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 9. 
g. Nenad Jakšić kaže da se radi o odluci koju svaka jedinica lokalne samouprave mora 
donijeti, odluka je izrađena od strane djelatnika, te predstavnika Vatrogasne zajednice. 
gđa. Ruža Miletić pita da li je moguće mijenjati kaznene odredbe. 
gđa. Marija Čabraja kaže da su to zakonske odredbe koje smo morali uvrstiti u našu 
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odluku. 
gđa. Ruža Miletić smatra da su previsoke, te da bi ih ona prepolovila, jer za nekog tko 
ima malu mirovinu, te su kazne previsoke. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi  
 

O D L U K U 
o agrotehničkim mjerama, mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina 
te mjere zaštite od požara, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 10. 
Vezano uz ovaj Plan, vijećnica Ruža Miletić kaže da su neki rokovi bili u 3. i 5. mjesecu. 
g. Nenad Jakšić odgovara da smo u zakonskim okvirima, te da općina nije bila ni u 
jednom trenu bez ovog plana. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 10 glasova 
“za” i 1 “suzdržanim” glasom donosi 
 
PLAN operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od 
požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2022. godini na području Općine Rugvica, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 11. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi  
 

Provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara za područje Općine Rugvica za 2022. 
godinu, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 12. 
Vezano uz ovaj Plan nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon 
glasovanja jednoglasno donosi  
 
Plan motrenja, čuvanja i ophodnje građevina i površina za koje prijeti opasnost od 
nastajanja i širenja požara, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 13., Ad. 14. 
g. Nenad Jakšić navodi da su teme iste, ali se radi o različitim mjestima. Poziva 
načelnika da ukratko nazočnima obrazloži o čemu se radi. 
g. Mato Čičak kaže da smo u priču ušli radi općine Brckovljani. Naime, kad se gradi 
vrtić, trebaju se graditi i popratni sadržaji koji su skupi. Općina Brckovljani nas je 
tražila, pošto mi imamo vrtić u vlasništvu, da s njima u partnerstvu izgradimo dva 
područna objekta koja će voditi naš vrtić. To ćemo regulirati sporazumom, no, u svemu 
ovome imamo i neke benefite – dijeliti će se troškovi za ravnatelja, defektologa, 
psihologa, pa bi mi tu mogli nešto uštedjeti. Još kaže da treba raditi na tome da se 
smanji ekonomska cijena vrtića. Poziva nazočne na diskusiju. 
gđa. Ruža Miletić pita koji bi još bili benefiti osim smanjenja troškova osoblja. 
g. Mato Čičak odgovara da ćemo imati mogućnost prijave na neke natječaje, no, ono što 
je bitno, ako općina Brckovljani nije u mogućnosti izgraditi takav objekt, na ovaj način 
pomažemo susjedima. Još kaže da će nas u budućnosti svi europski natječati tjerati da 
se spajamo na ovakav način. 
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Ad. 13. Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na sklapanje Sporazuma o partnerstvu sa Općinom Brckovljani u 
okviru Poziva na dostave projektnih prijedloga „Izgradnja, dogradnja, rekonstrukcija i 
opremanje predškolskih ustanova, Prvi poziv“, za izgradnju dječjeg vrtića u naselju 
Božjakovina, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 
Ad. 14. Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na sklapanje Sporazuma o partnerstvu sa Općinom Brckovljani u 
okviru Poziva na dostave projektnih prijedloga „Izgradnja, dogradnja, rekonstrukcija i 
opremanje predškolskih ustanova, Prvi poziv“, za izgradnju dječjeg vrtića u naselju 
Lupoglav, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 15. 
g. Nenad Jakšić kaže da je u prilogu materijal vezan uz organizaciju dana općine. 
g. Mato Čičak ukazuje na grešku kod nekih datuma, te će se isto ispraviti. 
gđa. Ruža Miletić pita da li dani općine traju punih mjesec dana, smatra da je to 
neprimjereno. 
g. Mato Čičak odgovara da ne traju sve dane, već počinju 15.08. – proslavom blagdana 
Velike Gospe, ali ne traju sve te dane kroz četiri tjedna. Kaže da će biti održano 
vatrogasno natjecanje, nastup KUD-ova, bajkeri, koncert Harisa Džinovića, Ribarsko 
lađarska večer. 
g. Nenad Jakšić kaže da Općinsko vijeće mora objaviti organizaciju događaja kako bi 
udruge koje će sudjelovati mogle svoja događanja održati i eventualno prodavati svoje 
proizvode. 
gđa. Ruža Miletić smatra da to sve puno košta, a to su novci svih stanovnika općine. 
g. Mato Čičak kaže da nije u redu da vijećnica Miletić kaže da su ove proslave 
neprimjerene, jer su to sve manifestacije koje se održavaju dulje vrijeme. 
gđa. Violeta Molnar ističe da se prije svega misli na žitelje općine koji dolaze na ove 
manifestacije i događanja. Još nabraja na koje načine općina pomaže stanovnicima 
općine. 
Nitko se više nije jvio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 10 glasova 
“za” i 1 glasom “protiv” donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o organizaciji manifestacije povodom Dana Općine Rugvica, prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 16. 
Izvješće sa sjednice Odbora za izbor i imenovanja daje predsjednica Odbora gđa. Ivana 
Jakovljević. Kaže da je održana sjednica te Odbor predlaže da se u Povjerenstvo 
imenuju Jakšić Nenad, Majstorović Emil, Kušeković Tihana, Jakovljević Ivana, Čičak 
Mato, Krznar Velimir i Munđer Robert. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 10 glasova “za” i 
1 glasom “protiv” donosi 
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Z A K L J U Č A K 

o imenovanju članova Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine, dodjelu 
nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, te dodjelu nagrada 
najuspješnijem studentu-apsolventu, maturantu i učeniku generacije OŠ Rugvica. 
U Povjerenstvo se imenuju: 
1. Jakšić Nenad, 
2. Majstorović Emil, 
3. Kušeković Tihana, 
4. Jakovljević Ivana, 
5. Čičak Mato, 
6. Krznar Velimir 
7. Munđer Robert. 
 

Ad. 17., Ad. 18., Ad. 19. i Ad 20. 
g. Mato Čičak kaže da se radi o odlukama o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o 
kupnji zemljišta, odnosno 4 parcele za sportsko rekreacijsku zonu. Zahvalan je svim 
vlasnicima parcela koji su pristali na prodaju – po cijeni od 10 € po m², temeljem 
procjene koju smo dobili od Županijskog procjeniteljskog povjerenstva. 
gđa. Ruža Miletić pozdravlja realizaciju ove kupovine parcela. 
 
Ad. 17. Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 924 k.o. Rugvica, 
površine 16374 m2, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 
Ad. 18. Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 923 k.o. Rugvica, 
površine 2088 m2, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 
Ad. 19. Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 922 k.o. Rugvica, 
površine 1459 m2, prema tekstu u prilogu zapisnika. 

 
Ad. 20. Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti na sklapanje Ugovora o kupnji zemljišta, k.č.br. 921 k.o. Rugvica, 
površine 6122 m2, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 21. 
gđa. Ruža Miletić postavlja pitanje koliko se zemlje još planira prodati. 
g. Mato Čičak odgovara da su se predstavnici općine sastali sa mnogo investitora, 
dogovarali i postigli cilj da se cijela zona proda. Napominje da nismo dobili sve plaćeno 
jer još nije napravljena parcelacija. Dobili smo samo avans, a ostalo će biti uplaćeno 
krajem godine. Kaže, ako se proda i parcela od 180000 m² za koju imamo više 
interesenata, onda više nemamo slobodnih parcela. 
g. Ivica Radanović navodi da bi za to trebao ići natječaj. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o prodaji parcele u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki FRIGOOPREMA d.o.o., prema 
tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 22. 
Vezano uz prodaju ove parcele nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon 
glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o prodaji parcele u Radnoj zoni Rugvica-sjever tvrtki MICROLINE d.o.o.., prema tekstu u 
prilogu zapisnika. 
 

Ad. 23. 
Po ovoj točci nije bilo diskusije, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u Radnoj zoni Rugvica-sjever, prema 
tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 24. 
Izvješće sa sjednice Odbora za izbor i imenovanja daje predsjednica Odbora gđa. Ivana 
Jakovljević. Kaže da je održana sjednica te Odbor predlaže da se u Povjerenstvo 
imenuju Majstorović Emil, Krznar Velimir, Jakovljević Ivana, Molnar Violeta i Petek 
Marko. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju zemljišta u 
Radnoj zoni Rugvica-sjever. 
U Povjerenstvo za provedbu natječaja za prodaju zemljišta u Radnoj zoni Rugvica-
sjever imenuju se: Majstorović Emil, Krznar Velimir, Jakovljević Ivana, Molnar Violeta i 
Petek Marko. 

 
Ad. 25. 

gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrića Medvjedići upoznaje nazočne da se radi o 
tome da je manjak nastao zbog obveze za zaposlene za 12. mjesec 2021. za što su 
sredstva bila doznačena u 1. mjesecu 2022. godine. 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o pokriću gubitaka Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica ostvarenog u 2021. godini, prema 
tekstu u prilogu zapisnika. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 18,50 sati. 

 
KLASA: 021-05/22-01/10 
URBROJ: 238/26-22-2 

 
Zapisničar:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

                                         
Mira Grebenar                 Nenad Jakšić 


